
Motion om byggandet i byarna 
SFP:s fullmäktigegrupp efterlyser konkreta åtgärder och åtgärdsförslag i syfte att utveckla byarna och att 
tillåta mera byggande i byarna. 
Motiveringar till varför motionen inlämnas: 
Enligt den av fullmäktige godkända strategin ska vi utveckla byarna i samarbete med invånarna genom att 
förtäta och möjliggöra byggande enligt förnyade planläggningsprinciper och lyhörd bygglovspraxis. Enligt 
SFP:s fullmäktigegrupp har tjänstemannaberedningen inte hittills i tillräcklig grad beaktat detta mål och inte 
heller tidigare av fullmäktige godkända principer. 
En utredning om byarnas utveckling har gjorts år 2013. Fullmäktige har i januari 2016 behandlat en motion 
om byarnas utveckling och där meddelades att en tjänstemannagrupp arbetar med utvecklandet av byarna 
med bl.a. hänvisning till utvecklingsplanen Sibbo – hem för tiotals byar. Fullmäktige har i juni 2015 gjort ett 
principbeslut om tolkningen av stomlägenhetsprincipen. 
Enligt SFP:s fullmäktigegrupp har inte tillräckligt med konkreta resultat uppnåtts. Ingen bydelgeneralplan 
har godkänts under denna fullmäktigeperiod. Invånarantalet har minskat i nästan samtliga byar. 
Investeringar i vatten- och avloppsnätet kunde utnyttjas mer effektivt. Enligt SFP:s fullmäktigegrupp är 
livskraftiga byar en väsentlig faktor som gör Sibbo till en trivsam, mångsidig och attraktiv kommun. 
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